

712. 鐵道線路、停車場、車輛、列車走行哩及車輛走行哩 自明治四十年至同四十四年度

Table with columns for Year, Line Name, Station, Vehicle Type, Train Mileage, and Vehicle Mileage. Includes sub-tables for Total and by Line (e.g., Keio, Sagami).

713. 旅客、貨物及客車、貨車收入 自明治四十年至同四十四年度

Table with columns for Year, Line Name, Passenger Class, Freight, and Revenue. Includes sub-tables for Total and by Line.

714. 郵便局所 自明治三十八年度至同四十四年度

Table with columns for Year, Post Office Type, and Count. Includes a note at the bottom about the number of post offices.

715. 郵便線路、取扱局所、内外通常郵便物及小包郵便物 自明治三十八年度至同四十四年度

Table with columns for Year, Line Type, Post Office Type, and Mail Volume. Includes a note about foreign mail investigation.

716. 電信線路、取扱局所、電報通數及料金 自明治三十八年度至同四十四年度

Table with columns for Year, Line Type, Post Office Type, Telegram Volume, and Fees.

717. 電話線路、取扱局所、通話度數、自動電話度數及電話料金 自明治三十八年度至同四十四年度

Table with columns for Year, Line Type, Post Office Type, Call Volume, and Telephone Fees. Includes a note about line expansion.

718. 内外國郵便爲替 自明治三十八年度至同四十五年大正元年度

Table with columns for Year, Post Office Type, and Exchange Rates for Domestic and Foreign Mail.